外研版英语八年级上册 Module 8 Unit 3同步练习题

1. 用所给单词的正确形式填空
根据语境及括号内所给动词提示用适当的时态填空。
[1] While Dad and I(swim) in the river, it started to rain.
[2] My mum was cooking when my brother(arrive) home.
[3] —Did you hear the loud noise around 10:30 last night?
—No, I(watch) my favourite TV programme in the living room.
[4] While Mary(read), her brother(sleep) in his bedroom.
[5] As the doctor was checking him, the light(go) off.
[6] Last summer, they(come) to Hong Kong and(visit) me.
2. 翻译题
根据括号内所给英文提示语将下列句子翻译成英语。
【1】那时,她像往常一样在看电视。 (as usual)
【2】最终,他们找到了那家旅馆。 (in the end)
【3】在放学回家的路上我遇到了我叔叔。(on one's way)
【4】他昨天答应要帮助我。(promise to do sth.)
【5】妈妈经常告诉我要努力学习。 (tell sb. to do sth.)
3. 选词填空
根据材料内容,从方框中选择恰当的单词填空,使材料意思完整、通顺,有的需要变换形式。
situation, suddenly, protect, we, return, talk, chance, take, neck, move
753 (254)
many to berry
My wife and I were on the beach, with our children. We were [1] pictures of some birds.
[2] I heard my daughter Lisa shouting, "Dad! A bear is right behind [3]!" Then I saw that small
bear. It 【4】 quietly behind us then.
While my wife and I【5】 about it, it stood across me. The bear behaved abnormally (表现异常). It hit
the camera, cutting it off the tripod (三脚架). The 【6】got very difficult. I was standing there —
between the bear and my family. All of us had little [7] of running faster than the bear. The bear opened

its mouth. I had to raise my arms 【8】 myself. I caught its 【9】. While I was getting ready to fight (战 斗) with it, it started to rain heavily. The bear moved back towards the forest. But before 【10】 to the forest, it bit my arm. The first time I felt afraid. I drove away quickly with my family. I didn't feel my arm

hurt till I arrived home.